
LLŠF Valdes sēde
2022.gada 16.maijs, sākums plkst.19:00

attālināti, platformā Zoom

Protokols

Vada: Jānis Jakubanecs
Protokolē: Agate Zālīte
Piedalās:

Valde: Jānis Jakubanecs, Mārtiņš Vītols, Jeļena Sergejeva
Klausītāji: Agate Zālīte, Krišjānis Liepa, Edgars Šilovs

Dienas kārtība:

1. Par PK posmu Korejā
2. Par izlases sastāvu EČ Minhenē
3. Par izlasi uz jauniešu pasaules kausu Rumānijā
4. Par PK posmu Parīzē
5. Par WAE kongresu un IFAA pasaules kongresu
6. Citi

Piedalās 3 no 5 valdes locekļiem - valde ir lemttiesīga.

1. Tā kā tehniku iemeslu dēļ nebija iespējams brauciens uz PK Bulgārijā, tika lemts
pārcelt braucienu uz PK Korejā, Jānis Bružis brauc par finansējumu no LOK līguma,
Dāvis Blāze brauc par daļēju federācijas finansējumu un pašvaldības un kluba
līdzfinansējumu.
Par - 3, Pret - 0, Atturās - 0

2. Par Eiropas čempionātu Mihenē - treneru darba grupa izskatot pieejamo finansējumu, dalību
sacensībās utt, - RM - Jānis Bružis, Dāvis Blāze, Gļebs Kononovs, RW - Jeļena Kononova,
CW - Jūlija Oļeksejenko, CM - Edgars Šilovs. Komandas vadītājs - Dāvis Blāze.
Finansējums: J. Bružis, D.Blāze, J.Oļeksejenko - federācijas finansējums, J. un G. Kononovi
par daļēju finansējumu un Rīgas domes līdzfinansējumu, E.Šilovs - daļējs finansējums.
Par - 3, Pret - 0, Atturās - 0

3. Par jauniešu izlasi un Pasaules kausu Rumānijā: izlases sastāvs RCW - Emīlija Gārde,
Madara Spāģe, Estere Ukstiņa, Marta Runiškova, RCM - Romans Sergejevs. Nolemts
pieprasīt Rīgas, Ogres, Ventspils, Liepājas un Dienvidkurzemes novada līdzfinansējumu. Par
komandas vadītāju tiks lemts vēlāk.
Par - 3, Pret - 0, Atturās - 0.

4. Par PK posmu Parīzē - Jānis Bružis par daļēju finansējumu.
Par - 3, Pret - 0, Atturās - 0.

5. Par WAE kongresu - uzrunāt EČ Minhenē dalībniekus, kas varētu pārstāvēt un līdz
30.maijam pietikt dalībai. IFAA kongresā, kas notiks pirms WFAC Igaunijā, federāciju
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piesakās pārstāvēt Agate Zālīte.
Par - 3, Pret - 0, Atturās - 0.

6. Citi.
a. Maksims Čerkasovs ir mutiski atteicis savu dalību valdē. Tiks gaidīts rakstisks

iesniegums un uz nākamo valdes sēdi tiks sagatavots lēmums kā rīkoties.
Par - 3, Pret - 0, Atturās - 0.

Sēde tiek slēgta 19.50

Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu.

Protokolēja:                                                                                                                    A.Zālīte

Valde:
Jānis Jakubanecs
Jeļena Sergejava

Mārtiņš Vītols
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